TISPA – April 4, 2015
Head of School Report



Admissions
March has been a busy month for admissions. We received more than twice as many applications for PreKindergarten given the “Dragon Babies” born in 2012. All prospective students undergo an admissions interview and/or test. Students receive a ‘recommendation for enrollment” or a “not recommendation for enrollment”. The standard for receiving a recommendation was also increased this year. 

Siblings are no guaranteed a seat at TIS. All siblings must also go through the application process. When they are recommended for admissions, they are given preference for enrollment as opposed to being on the waiting list. 

In response to this increased need, the board has decided to open a 6th PreKindergarten class for 2015-16. Students who are not successful in enrolment for 2015-16 are welcome to re-apply for the following year.

Alberta Education Accreditation Inspection Team
The inspection team completed their visit and will be recommending full accreditation continue for the 2015-16 academic year. In addition, they provided the following feedback:

Commendations
· Distributed Leadership
· Academic Achievement
· Student Centred Environment
· Staff Handbook and Policies
· Collaboration
Recommendations
· Home – School Communications – greater consistency between how the school and teachers communicate with parents and involve parents in the learning process.
· Classroom Assessment – continue to work through best-practices associated with current assessment research.
· Technology – while technology is prevalent throughout TIS, teachers, students and parents indicated a need for more devices and greater access to existing devices

Joint TIS and TISPA Events
TIS and TISPA have appreciated one another’s support at various events for many years. This collaboration has built up considerable community pride and provided numerous opportunities for our school community and greater Macau community.
In the future, TIS will designate a lead contact for each joint event so that communication and collaboration can be as efficient as possible. 



TISPA – 2015年4月4日
校長報告



招生
3月開始之招生工作十分繁忙。由於2012年出生的“龍年”適齡入學人數眾多，本校幼兒園收到超過兩倍報名，報讀本校的所有學生均需要進行入學面試及/或筆試。考試後，學生會被評為“建議入學”或“不建議入學”。今年，隨著報名人數增加，本校的收生標準亦相對調高。

我們不能保證所有在讀學生之兄弟姐妹均可被取錄。他們必須經過正常報名程序及通過考試。如他們被評為”建議入學”，便可優先入讀本校，而不需在後補名單等候。

為應對學位需求不斷增加，校董會已決定在幼兒園一年級加開一班，故2015-16學年該級共有6班。如報考2015-16學年未能成功，歡迎明年再報名。

阿爾伯塔省教育部認可年度審查
年度審查經已完成，本校獲審核小組建議2015-16學年之認可資格續期。此外，他們還提出下列意見：

嘉許
· 發展各階層的領導能力
· 學業成績
· 以學生為中心的學習環境
· 員工手冊及政策
· 協作
建議
· 家、校溝通 – 學校及老師與家長的溝通，與及家長在學習過程的角色，可以更加一致。
· [bookmark: _GoBack]課堂評估 – 可繼續現在之評估研究與相關實踐並行。
· 資訊科技 - TIS的老師、學生及家長使用大量資訊科技，故有需要提供更多電腦設備，與及更易獲取現有設備。

TIS及TISPA聯辦活動
TIS及TISPA已合作舉辦活動多年， 彼此非常了解及支持對方，並為這社區建立了一份自豪感，而且為學校大家庭及本地社區提供很多活動機會。
TIS將會安排專人聯繫TISPA，雙方合作舉辦活動時，進行協調工作，以達到最佳的溝通及合作效果。
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